
Protokot Nr 60/16
posiedzen ia Zarzqdu Powiatu Mi nskiego

w dniu 10 sierpnia 2016 r.

W posiedzeniu uczestniczyli:

Wicestarosta - Krzysztof Ptochocki

czlon kowie Zarzqdu: t-u kasz Bog ucki
Marek Pachnik
Piotr WieczoreK

orazt Danuta Strejczyk - Sekretarz Powiatu
Teresa Bqk - Skarbnik Powiatu
Artur Wigckowski - dyrektor SPZOZ w Minsku Maz.
Czestaw Mazek - z-ca dyrektora SPZOZ w Minsku Maz.
Agnieszka Chojecka-Zaperly - gt. ksiqgowa SPZOZ w Minsk u Maz.
Urszula Soroka - z-ca nacz. Wydzialu Oswiaty i Promocji
Wojciech Osinski - nacz. Wydz. Gospodarki Nieruchomo6ciami

Porzqdek posiedzenia:

1. Otwarcie oosiedzenia.
2. Przyjqcie porzqdku obrad.
3. Informacja o dzialalnosci Starosty w okresie od poprzedniego posiedzenia.
4, lnformacja o przebiegu wykonania planu finansowego SPZOZ w Minsku Maz za

I polrocze 2016 r.

5. Podjqcie uchwaly w sprawie rozpatrzenia wezwania Pani Danuty Miraszewskiej do
usuntQcta naruszenia prawa.
Podjqcie uchwaly w sprawie wynajgcia pomieszczen i czgsci gruntu bgdqcych
w trwalym zarzqdzie Zespolu Szkol Agrotechnicznych w Minsku Mazowieckim.
Podjgcie uchwaly w sprawie udzielenia upowaznienia dyrektorowi Zarzqdu Drog
Powiatowych w Mirisku Mazowieckim do prowadzenia inwestycji.
Podjqcie uchwaly w sprawie zmian w budzecie Powiatu na 2O1O r.
Sprawy ro2ne.
Przyjqcie protokolu posiedzenia w dniu 25 lipca 2016 r.

Zamkniqcie posiedzenia.

Ad.1
Wicestarosta - Krzyszlof Plochocki otworzyl posiedzenie.

Ad.2
Wicestarosta odczytal porzqdek posiedzenia, do ktorego wprowadzono zmiang

polegajqcq na wykreSleniu pkt - 6 Podjqcie uchwaly w sprawie powotania komisji
konkursowej dla wylonienia kandydata na stanowisko dyrektora Zespolu Szkot
Agrotechnicznych w Minsku Mazowieckim. Z powy2szq zmiana porzqdek zostal
przyjqly jednogtosnie (nieobecny Starosta - Antoni JanTarczynski).
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Ad. 3

Wicestarosta - Krzyszlof Ptochocki poinformowal o nastgpujqcej sprawie:
- olrzymaliSmy od wojewody rnformacjg, 2e ze wstqpnych ustalen na przebudowg
ul. Przemyslowej i ul. Koscielnej w Minsku Maz. mozemy liczyc na kwotq
ok 1.440.000 zl.

Ad.4
Glowna ksiqgowa SPZOZ Agnieszka Chojecka-Zapefty przedstawila

informacjq w zakresie wykonania planu finansowego SPZOZ za I polrocze 2016 r..
- przychody ze s1zedaZy - 49,25o/o
- koszty dziatalnosci - 50,83%
- przychody ogolem -49,15o/o
- koszty - 50,67Vo
- przychody z NFZ zakladano w kwocie 48.709.810,14 zl, a warto66 za I polrocze
24.354.905.07 zl.
- strata planowana 2.325.000 zt, a obecnie wynosi 2.009.004,17 zl.
Glowna ksiggowa wyja5nila, 2e strata przekroczyla koszty amortyzacji o kwotq
937.235,79 zl. Stan zobowiqzan na 30.06.2016 r. wynosi 8.002.816,79 zt, w tym
dostawy materialow i sprzgtu medycznego, lekow - 594.706,02 zl, dostawcy uslug -
1.779.245,74 zl, kontrakty - 635.415,40 zl, pozostate - 78.326,80 zl, ZUS, podatki
i optaty - 2.066.326,37 zl, wobec pracownikow - 1 .522.999,90 zl, inne zobowiqzania
215.632,83 zl. Jednostka na 30.06,2016 r. nie posiadala zobowiqzan wymagalnych.
Naleznosci 5.'129,562,77 zl, w tym najwigkszq kwotq stanowi NFZ - 4.258.733,95 zl,
a naleznosci wymagalne w kwocie 337.662,87 zl.
P. Agnieszka Chojecka-Zaperty powiedziala, 2e w I potroczu 2016 r. poniesiono
naktady na inwestycje oraz dokonano zakupow inwestycyjnych na poziomie
83.717,24 zl.

Dyrektor SPZOZ - Artur Wigckowski powiedzial, 2e generalnie nadwykonania
mozna podzielic na dwie czqSci: w ambulatoryjnej opiece (nie mozna raczejliczyc,2e
NFZzaplaci) i w szpitalnictwie (kwota ponad 2 mln zt). Nie rozliczony jest zupelnie OlT.
Dodal, 2e rozliczenia nastqpiq dopiero w pa2dzierniku.
Dyrektor SPZOZ powiedzial, ze jesli chodzi o oddzial wewngtrzny to podjgto pewne
dzialania i zlikwidowano lolka z korylarzy (5-6 lo2ek poza limitem), a na Oddziale
Chirurgicznym wszystkie planowane operacje, kt6re mozna zostafy przesunigte.

Z-ca dyrektora SPZOZ - CzesNaw Mazek poinformowal, 2e roboty w pawilonie
wykonywane sq we wszystkich bran2ach. Wykonywana jest zabudowa systemowa sal
operacyjnych, w 90% wykonana jest droga dojazdowa p.poz z parkingami,
wykonywane sq gtadzie gipsowe na lll kondygnacji, konczona jest wentylacja
mechaniczna na parlerze, zamowiony zostat sprzqt.
Ponadto poinformowal, 2e do wtasciciela firmy wystosowano pismo, ze tempo robot
jest za wolne. Wykonawca zmieniN pelnomocnika firmy i kierownika budowy i zapewnil,
ze inwestycja zostanie zrealizowana w terminie.
Nastgpnie poinformowal o postqpach prac w przychodni przy ul. KoSciuszki.
Wykonane zostaly skucia tynkow i przebudowa niektorych pomieszczen, wykonywane
sq instalacje elektryczne, co, wodno-kanalizacyjna, wykonywane sE posadzki
w lazienkach, kontynuowana jest zabudowa z karton - gipsu. Kierownik budowy
potwierdzil, 2e nawet ok. 15 pa2dziernika br. bgdzie chcial oddac budowg.
Ponadto poinformowal, 2e zostala podpisana umowa na dostawg windy (przelom
wrzesien-pa2dziernik), koszt 212.000 zl. Rowniez rozstrzygnigty zostat przetarg



i podpisana umowa na karetkq, nie rozstrzygnigty jest jeszcze przetarg na tomograf
komputerowy i uslugq sprzqtania.
P. Czeslaw Mazek poinformowal, 2e miala miejsce kontrola z Sanepidu w zakresie
kuchni. Byly zalecenia i wigkszo6c z nich usuniqto, ale trzeba jeszcze m.in. wymienic
kotly parowe iwymienic posadzkg.

Skarbnik Powiatu zwrocrla uwagg, ze niepokojqcym jest fakt, 2e na chwilg
obecnq w zakresie pawilonu mamy faktury dopiero na kwotg 800,000 zl
P. Czeslaw Mazek powiedzial, 2e harmonogram zostat zaktualizowany i na lipiec
przewidziana jest faktura na kwotq 1.386.000 zl, a na sierpien 1.961.000 zt.

Czlonek Zarzadu - t-ukasz Bogucki zwrocil sig z pytaniem, czy Burmistrz Miasta
odpowiedzial na pismo dotyczqce uchwalenia planu na czgsci nieruchomosci przy
SPZOZ z przeznaczeniem na parking.
Dyrektor SPZOZ wyjasnil, 2e ma informacjq, ze rozpoczqta zostal procedura
planistyczna dla catosci obszaru.

Przyjqto ustalenie, 2e przeprowadzone zostanq rozmowy z Burmistrzem Miasta
Mitisk Mazowiecki na temat rozwiqzania kwestii parkingu, poprzezwytqczenie z planu
segmentu, dla ktorego bgdzie uchwalony oddzielnie plan.

Ad. 5
Z-ca naczelnika Wydziatu Oswiaty i Promocji - Urszula Soroka odczytala

projekt uchwaty w sprawie rozpatrzenia wezwania Pani Danuty Miraszewskiej do
usunigcia naruszenia prawa. Nastqpnie przeprowadzono giosowanie, w ktorym za
podjqciem uchwaly Zarzqd Powiatu opowiedziat sig jednogtoSnie (nieobecny p. Antoni
Jan Tarczynski).

Zarzqd Powiatu podjqN uchwalg Nr 368/16 w sprawie rozpatrzenia
wezwania Pani Danuty Miraszewskiej do usunigcia naruszenia prawa.

Ad. 6
Naczelnik Wydzialu Gospodarki Nieruchomosciami Wojciech Osinski

powiedzial, 2e p.o. dyrektora ZSA zwrocila sig o wynajgcie pomieszczen
dotychczasowym najemcom na okres do 31.12.2018 r. tj czqsci korylarza
o pow. 1 mkw. zprzeznaczeniem na ustawienie automatu do zimnych napojow i placu
manewrowego znajdujqcego sig na parkingu szkoly z przeznaczeniem na
prowadzenie szkolenia praktycznego z nauki jazdy.
Nastqpnie odczytany zostal projekt uchwaly w sprawie wynajgcia pomieszczen i czgsci
gruntu bgdqcych w tnrvatym zarzqdzie Zespolu Szkol Agrotechnicznych w Minsku
Mazowieckim; przeprowadzono glosowanie, w ktorym za podjgciem uchwaiy Zarzqd
opowiedzial sig jednogtoSnie (nieobecny Starosta - Antoni Jan Tarczynski).

Zarzqd Powiatu podjqN uchwalq Nr 3Gg/16 w sprawie wynajgcia
pomieszczen i czg6ci gruntu bgdqcych w trwaNym zarzqdzie ZespoNu Szkol
Agrotechnicznych w Minsku Mazowieckim.

Ad. 7
Sekretarz Powiatu - Danuta Strejczyk przedstawita projekt uchwaly w sprawie

udzielenia upowaznienia dyrektorowi Zarzqdu Drog Powiatowych w Minsku
Mazowieckim do prowadzenia inwestycji. WyjasniNa,2e chodzi o realizaqq inwestycji:

- ,,Przebudowa skrzyzowania drogi gminnej nr 2083'1W (ul. Osiedlowa) z drogq
powiatowq nr 2230\N (ul. Mazowiecka) w msc. Targ6wka";



- ,,Przebudowa skrzyzowania drogi gminnej ul. Rzepeckiego z drogq powiatowq
nr 2221W (ul. Koscielna)".

Nastgpnie przeprowadzono glosowanie, w ktorym za podjgciem uchwaty Zarzqd
Powiatu opowiedziat siq jednoglosnie (nieobecny p. Antoni JanTarczynski).

Zarz4d Powiatu podjqN uchwalq Nr 370116 w sprawie udzielenia
upowa2nienia dyrektorowi Zarzqdu Drog Powiatowych w Minsku Mazowieckim
do prowadzenia inwestycji.

Ad. I
Skarbnik Powiatu - Teresa Bqk przedstawita projekt uchwaly w sprawie zmian

w budzecie Powiatu na 2016 rok. Wyjasnila, 2e zmiany polegajq na przeniesieniu
wydatkow migdzy paragrafami w ramach tego samego dzialu w zakresie wydatkow
biezqcych i dotyczyly.
- Starostwa Powiatowego w Minsku Maz.
- Domu Pomocy Spolecznej sw. Jozefa w Mieni,
- Domu Pomocy Spotecznej w Kqtach,
- Zarzqdu Drog Powiatowych w Minsku Maz.
- Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Sulejowku,
- Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Minsku Mazowieckim.

Nastgpnie przeprowadzono glosowanie, w ktorym za podjgciem uchwaly czlonkowie
Zarzqdu glosowa I i nastqpujqco :

- Wicestarosta - Krzysztof Ptochocki - za podjqciem uchwaly,
- Czlonek Zarzqdu - Marek Pachnik - za podjqciem uchwaly,
- Czlonek Zarzqdu - Piotr Wieczorek - za podjgciem uchwaly,
- Czlonek Zarzqdu - t-ukasz Bogucki - za podjqciem uchwaly,
Glosow przeciwnych i wstrzymujqcych sig nie bylo, nieobecny p Antoni Jan
Tarczynski.

Zarzqd Powiatu podjqN uchwalq Nr 371/15 w sprawie zmian w bud2ecie
Powiatu na 2016 rok.

Ad. I

Z-ca naczelnika Wydziatu Oswiaty i Promocji - Urszula Soroka poinformowala, Ze
w dniu B sierpnia br. wptynqto pismo od p. Czeslawa Mroczka Posla na Sejm RP
z prosbq o informacjq na temat odwolania z funkcji dyrektora ZSA w Minsku
Mazowieckim p. Danuty Miraszewskiej. Posel zwrocil siq o szczegolowq informacjq,
podstawq prawnE i okoliczno6ci uzasadniajqce odwoNanie.
P. Urszula Soroka powiedziala, 2e Wydzial przygotowal odpowiedz, do ktorej
dolqczona zostanie uchwala wrazz uzasadnieniem i odniesieniem do protokolow.
Nastgpnie poinformowala, 2e wplyngto rowniez w tej samej sprawie pismo od
Wojewody Mazowieckiego, do ktorego zwrocila sig p D. Miraszewska o podjgcie
czynno6ci nadzorczych dotyczqcych uchwaly w sprawie odwotania. Wojewod a zwrocil
siq o ustosunkowanie sig do zawartych w pismie zarzulow i przeslanie tresci uchwaly.
Ustalono, 2e rowniez w tym przypadku przeslana zostanie uchwala wraz
z uzasadnieniem i odniesieniem do protokolow.



-Wicestarosta 
- Krzysztof Plochocki przedstawit pismo pelnomoc nika dzialajqcego

w imieniu Burmistrza Miasta Mirisk Mazowiecki w zakresie wyrazenia wstgpnej zgody
na umieszczenie kanalu deszczowego Sr. 1000 mm w pasie drogi powiatowej
nr 2222W ul. Chroscielewskiego w Mifisku Mazowieckim, sluzqcego do odwodnienia
rozbudowanej ul. Osiedlowej (droga gminna). Zwrocono sig rownie2 o mo2liwoSc
wspolfinansowania przez powiat inwestycji w pasie drogowym drogi powiatowej.

Zarzqd Powiatu wyrazll wstqpnq zgodq na umieszczenie kanalu deszczowego
w pasie drogi powiatowej ul. chroscielewskiego w Minsku Mazowieckim.

Ponadto Zarzqd Powiatu wyrazil wstqpnq deklaracjg wspotfinansowania ww.
inwestycji, ktora polegataby IakZe na odwodnieniu odcinka drogi powiatowel (przez
ktory kanal deszczowy bgdzie przebiegal).

Sekretarz Powiatu - Danuta Strejczyk odczytala pismo radnego Zbigniewa
Grzesiaka dotyczqce potqczenia Zespolu Szkol Nr 1, Zespofu Szkol Agrotechnicznych
i Centrum Ksztalcenia Zawodowego i Ustawicznego w Minsku Mazowieckim w jednq
jed nostkg organ izacyj nq.

Zarzqd Powiatu postanowil pismo przekazac do zaopiniowania Komisji O5wiaty,
Kultury i Sporlu.

Ustalono, ze kolejne posiedzenie odbgdzie sig 19 sierpnia br. o godz. 9.00.

Ad. 10
Protokot posiedzenia w dniu 25 lipca br. zostat przyjgty.

Ad.11
Zamkniqcie posiedzenia.

Wicesta rosta - Krzy sztof Ptoch ocki

Czlonkowie Zarzqdu' t-ukasz Bogucki

Piotr Wieczorek

Marek Pachnik


